
Prečo názov MAS LEV, o.z.?

  

 

  

Na každom zo zasadnutí, či už formálnom alebo neformálnom, počas formovania združenia
padlo vždy niekoľko návrhov mien pre MAS, ktoré však nikdy nezarezonovali pozitívne
všetkým. A tak sme tomu nechali dlhší čas, aby tento posledný „malý“ detail dotvoril celkový
charakter založeného občianskeho združenia. Na piatkovom stretnutí (18.1.2008) samospráv
okresu Levoča sa napokon členovia kreujúcej sa MAS uzniesli na vhodnom názve a pritom tak
prirodzenom a jednoduchom.

  

 

  

A prečo LEV ?

  

pre symboliku:

    
    1. LE  je skratka levočského okresu   
    2. MAS má byť akčná ako sú LEVice, sťa iniciátorky a manažment združenia   
    3. Mesto Levoča má v erbe leva  
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